



Dinosaur Class Newsletter

November 2017

Dear parents,

This month we will begin to teach the kids about our drama play. So far the kids have learned many things about working together and helping each other and now's the time that they will be able to put these things into practice. Each child will be teamed up with several others to form teams or groups, and while they will be working together as a whole, each kid will still have some individual lines that they will need to memorize. I hope that they all can have time at home to practice their lines so that they can have a great time on stage and have fun

Reading

This month we only have two booklets to read. As the rest of the time will be spent practicing our drama, which will also be a review of several of our books.

October 30 th - November 3 rd	My cat Muffin
November 6 th - November 10 th	Drama Play
November 13 th - November 17 th	Drama Play
November 20 th - November 24 th	Drama Play
November 27 th - December 1 st	Big and little

Core Material

This class is an all encompassing lesson for the children's reading, grammar and phonics skills. For the month of November we will be using different books and drills to help the kids get a good foothold on the alphabet. As there are many other aspects of the ABC's, we will be teaching them all about these topics including; upper and lower case letters, both the letters as well as their phonetic sounds

In Unit 2 we will be exploring different things and animals. From "Tools that we use", to "Shapes", and "Bugs". This book will teach the kids many interesting and fun things, as well as how they can tell fiction and non-fiction.

October 30 th - November 3 rd	Unit 2 Pam Can See, We Can See!
November 6 th - November 10 th	Unit 2 We Like Tam!, I Like Sam

November 13 th - November 17 th	Unit 2 Pat, Tap! Tap! Tap!
November 20 th – November 24 th	Unit 2 Review
November 27 th – December 1 st	Unit 3 Can I Pat It?, Tim Can Tip It

Math

For this month we will be using the Math time to practice our Drama.

October 30 th - November 3 rd	Drama Play
November 6 th - November 10 th	Drama Play
November 13 th - November 17 th	Drama Play
November 20 th – November 24 th	Drama Play
November 27 th – December 1 st	C4 P01-P05

Physical Education

As we are getting ready for our drama, I thought it would be a good idea to teach the children some games that include working together and as a team to complete. Through these activities they will learn how working together can make things much easier and fun to do.

October 30 th - November 3 rd	Wheelbarrow race
November 6 th - November 10 th	Leapfrog
November 13 th - November 17 th	Pass the ball
November 20 th – November 24 th	Pushing race
November 27 th – December 1 st	Tug of war

Thematic Activity

Each month a different foreign teacher is assigned to plan and arrange activities of a given theme. This can be anything from small art projects, short field trips near the school or even a party in the classroom! The themes are often related to different festivals around the world so it really helps them to understand different cultures while having fun at the same time.

October 30 th - November 3 rd	Turkey hands & feet art
November 6 th - November 10 th	Make a paper turkey
November 13 th - November 17 th	Make a teepee
November 20 th – November 24 th	Make a dream catcher
November 27 th – December 1 st	Make a native American hat

Song and Dance

This is a great opportunity for myself and the students to bond and enjoy some songs together. In addition to the scheduled songs I will be teaching the children further songs from the Disney catalogue, musicals or simply just any songs I find that are good for children! It gives me great pleasure to find songs we can all enjoy and I am amazed how quickly they all seem to learn!

October 30 th - November 3 rd	Bus
November 6 th - November 10 th	Rain rain go away
November 13 th - November 17 th	Rain rain go away
November 20 th – November 24 th	This is the way
November 27 th – December 1 st	This is the way

Library/Storybook

Each week the children and myself visit the library for story time and to exchange books. It's fun to see the interesting choices of books that the kids make. It's also fun as I will choose a story to read to them. They always laugh when I characterize each person's voice in the book to match the story line. All the kids have fun and it's a good experience for all.

Hope this explains this month's activities
Tr. Tim



Dinosaur Class Newsletter November 2017

親愛的家長：

這個月我們將開始教孩子我們的戲劇表演。到目前為止，孩子們已經學到了許多一起工作和相互幫助的事情，現在是他們把這些能力付諸實踐的時候。每個孩子將與其他幾個人一組，而當他們在一起工作時，每個孩子仍然會有一些他們需要記住的單獨表演。我希望他們都能在家裡有時間練習自己的部分，這樣他們在舞台上能有精彩的表演且玩得開心。

Reading 閱讀

這個月我們只有兩本小冊子要閱讀。其餘的時間將用於練習我們的戲劇，這也將是對我們幾本書的回顧。

10月30日 - 11月3日	My cat Muffin
11月6日至11月10日	戲劇練習
11月13日 - 11月17日	戲劇練習
11月20日 - 11月24日	戲劇練習
11月27日 - 12月1日	Big and little

Core Material 主教材

這個課程是兒童閱讀，語法和自然發音技能的全面課程。11 月份，我們將使用不同的書籍和練習來幫助孩子們在字母表上獲得良好的立足點。由於 ABC 還有很多其他方面，我們將會教這些主題，包括：大寫和小寫字母，字母以及它們的發音。

在第 2 單元中，我們將探索不同的題材和動物。從“Tools that we use”到“Shapes”和“Bugs”。這本書將教孩子們許多有趣和有趣的事情。

10 月 30 日 - 11 月 3 日	單元 2 Pam Can See, We Can See!
11 月 6 日 - 11 月 10 日	單元 2 We Like Tam!, I Like Sam
11 月 13 日 - 11 月 17 日	單元 2 Pat, Tap! Tap! Tap!
11 月 20 日至 11 月 24 日	單元 2 Review
11 月 27 日 - 12 月 1 日	單元 3 Can I Pat It?, Tim Can Tip It

MPM 數學

在這個月，我們將使用數學時間練習我們的戲劇。

10 月 30 日 - 11 月 3 日	戲劇練習
11 月 6 日 - 11 月 10 日	戲劇練習
11 月 13 日 - 11 月 17 日	戲劇練習
11 月 20 日 - 11 月 24 日	戲劇練習
11 月 27 日至 12 月 1 日	C4 P01-P05

Physical Education 體能課

當我們為我們的戲劇做準備時，我盡可能地教孩子一些遊戲，包括一起團隊合作。通過這些活動，他們將會學到如何一起工作使事情變得更容易和有趣。

10 月 30 日 - 11 月 3 日	單車比賽
11 月 6 日 - 11 月 10 日	跨越
11 月 13 日 - 11 月 17 日	傳球
11 月 20 日 - 11 月 24 日	大力士比賽
11 月 27 日 - 12 月 1 日	拔河

Thematic Activities 主題活動

專題活動每個月，分配不同的外籍教師來規劃和安排給定主題的活動。這可以是小型藝術項目，學校附近的短期旅行，甚至在教室裡的聚會！這些主題通常與世界各地的不同節日相關，所以主題活動真的有助於小朋友理解不同的文化同時也享有樂趣。

10 月 30 日 - 11 月 3 日	Turkey hands & feet art
11 月 6 日至 11 月 10 日	Make a paper turkey
11 月 13 日至 11 月 17 日	Make a teepee
11 月 20 日至 11 月 24 日	Make a dream catcher
11 月 27 日 - 12 月 1 日	Make a native American hat

Song and Dance 歌舞

這是一個很好的機會讓自己和學生一起享受歌曲。除了預定的歌曲，我將向孩子們傳授迪斯尼目錄中的更多歌曲，音樂劇或只是我發現對兒童有好處的任何歌曲！我非常高興地找到我們都可以享受的歌曲，我很驚訝他們似乎學得很快！

10月30日 - 11月3日	Bus
11月6日 - 11月10日	Rain rain go away
11月13日 - 11月17日	Rain rain go away
11月20日 - 11月24日	This is the way
11月27日 - 12月1日	This is the way

Library and Story-time

每個星期，孩子們和我自己都參觀圖書館進行講故事和借閱書籍。看到孩子們選自己喜歡的書籍總是很有趣。我會選擇一個故事來讀給他們聽。當我講到不同人並配上不同聲音的時候，他們總是笑個不停。所有的孩子都會得到樂趣，這是一個很好的體驗。

希望這可以解釋本月的活動

謝謝你的閱讀！

Tr. Tim